
Geachte griffie, 

 

Bijgaande vragen willen wij graag aan de orde laten komen in de komende raadscommissie. 

 

Vriendelijke groeten, 

 

Kees Groen. 

 

Geachte heer Groen, 
 
Wij hebben uw vragen betreffende de Plan MER procedure en het seismologisch onderzoek 
aangaande Pallas ontvangen.  
 
Hierbij ontvangt u de  antwoorden op de vragen. U kunt deze hieronder terugvinden. Wij willen u 
erop wijzen dat er begin 2018 een Raadsinformatieavond zal worden georganiseerd over de 
ontwikkelingen van Pallas. Tijdens deze informatieavond zal de Plan MER, het bestemmingsplan en 
de bijbehorende procedures uitgebreid worden toegelicht. Zowel Pallas als een aantal van de 
bevoegde gezagen zullen bij de avond aanwezig zijn. Zodra er een datum bekend is zullen wij u (via 
de griffie) hierover informeren.  
 
Ik ga ervan uit uw vragen hiermee beantwoord te hebben, mochten er nog onduidelijkheden zijn dan 
hoor ik dat graag!  
 
Vriendelijke groet, 
 
 
 
Baukje de Jong  

 

 

Vragen 

Duurzaam Schagen wil graag geïnformeerd worden over de status van de plannen voor 

ontwerp en bouw van de Pallasreactor: 

Vraag 1: adviesrapport MER. 

Op 14 april 2016 heeft de Commissie voor de m.e.r. haar advies over de reikwijdte en het 

detailniveau van het door PALLAS op te stellen milieueffectrapport (MER) uitgebracht. 

Daarbij is door de Commissie kennisgenomen van de ingekomen zienswijzen en adviezen: de 

reactie is, al dan niet in aangepaste vorm, meegenomen in het Advies dan wel voor 

kennisgeving aangenomen of niet van toepassing. 

Vraag: beschikt het college over de definitieve versie van dit adviesrapport en zo ja, is dit 

voor de raad en/of het publiek beschikbaar? 

Antwoord: Hierbij ontvangt u het definitieve Advies reikwijdte en detailniveau van 5 september 
2016, voor zover dit nog niet aan u was verzonden. 



Vraag 2: status MER. 

Duurzaam Schagen wil graag geïnformeerd worden over de status van de MER. De 

doorlooptijd van de MER-procedure is van belang voor het starten van de bouw van de 

reactor. Er is inmiddels bijna 2 jaar verstreken sinds het uitkomen van het genoemde 

adviesrapport. 

Vraag: kan het college de raad inzicht geven in de actuele planning? 

Antwoord: Tijdens de Raadsinformatieavond zal uitgebreid worden ingegaan op de MER-procedure.  

Vraag 3: impact seismologisch onderzoek. 

Vanwege het bestaan van een breuklijn onder het OLP is in september 2017 een 

bodemonderzoek uitgevoerd. In de Mededelingsnotitie plan-MER is over breuklijnen en 

dientengevolge risico’s van verschillende aard (grondwater, trillingen) niets opgenomen. 

Vraag: is dit onderzoek alsnog onderdeel van de MER-procedure dan wel wordt de uitkomst 

van het onderzoek opgenomen in de MER? 

Antwoord: Dit onderzoek is inderdaad onderdeel van de MER procedure. Het onderzoek wordt in de 
PlanMER op hoofdlijnen vermeld, bij het BesluitMER i.c.m. de Kernenergiewetvergunning in detail. 
 


